
NO PASSA RES ... .... 
 
Després de totes les notícies sorgides durant aquestes últimes dates i que tant de mal estan 
fent al nostre esport, m'agradaria donar-vos un cop d'aire fresc per tal de mirar el futur amb 
esperança. 
És lògica tota preocupació ja sigui entre els Pares o els propis esportistes. Ens envaeixen les 
preguntes:  

- És sa aquest esport per al meu fill?  
- Aconseguirà bons resultats sense fer servir el dopatge? 

Dono fe per experiència com a entrenador i per molts anys ficat en aquest món, que si hagués 
de triar un esport per al meu fill, escolliria l'atletisme. Els resultats arriben en base a l'esforç i 
gràcies a la qualitat individual de cada esportista. 
És normal que es parli de dopatge, ja que ha existit, existeix i si ningú no hi posa remei existirà. 
Aquest esport, com qualsevol altre, té unes normes i sempre hi ha gent disposada a incomplir-
les, però no per això hem de pensar que tot  l’esport és ple de tramposos. 
L'esport és com la vida mateixa, els valors que inculquem a la pista es veuran traduïts a fora. 
No és lícit fer trampes doncs desvirtua el resultat a més d’enganyar-te a tu mateix. Les dreceres 
tampoc són bones aliades al limitar la teva experiència, a més cal tenir en compte que la vida 
cal viure-la dia a dia, amb les seves coses bones i amb les que no ho són tant. 
A la nostra escola d’atletisme el principi bàsic és créixer amb l'experiència, amb el respecte als 
altres i a un mateix. Lluitarem per resultats que ens facin estar orgullosos del nostre treball i que 
ens facin créixer com a persona. 
Ara passaran uns dies i la voràgine en què estem immersors s'anirà diluint, pagaran uns quants 
i res més. Però els veritables responsables de tot aquest enrenou no tenen nom propi,  és la 
mateixa societat amb els valors de vegades erràtics que hi conté, la cadena a la qual estem 
sotmesos i les exigències dels que ens envolten. 
Però en la nostra petita "família", això no passarà mai, els nostres valors van molt més enllà de 
l'èxit momentani basats en uns fonaments sòlids construïts poc a poc, dia a dia. 
No us preocupeu, esteu en bones mans! 
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